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Ερ γα ζό μ ε νο ι ε ν α ν τίο ν  γ ια τρ ώ ν με d e m ie  τ ο υ ς  α οθε νείς

“Π εδ ίο  μάχης” θ ύ μ ιζε  χ θ ε ς  το  Λ α ϊκό  Ν οσ ο
κο μ είο  α φ ού οι ερ γα ζό μ ενο ι σε α υτό  έγ ιναν  
α υτό κλη το ι υπ ερα σ π ισ τές τη ς  κυ β έρ ν η σ η ς  
και κατήγοροι των για τρώ ν.Κ ατηγορ ίες τ ις  ο 
π οίες δημοσιοποίησαν και με επ ιστολή το υ ς , 
τη ν  οποία και το ιχοκόλλησαν έξω  από τα  ε ξω 
τερ ικά  ιατρεία το υ  νοσοκομείου τα  οποία π ρέ
πει να σημειωθεί ότι δεν λειτουργούσαν, αφού 
δεκτά  γίνονταν μόνο τα  έκτα κτα  περιστατικά α
σθενών. Ανυπεράσπιστοι θ εα τέ ς  στη διαμάχη 
που δημιουργήθηκε εξα ιτίας τη ς  επιστολής αυ
τή ς  -στην οποία μετα ξύ  άλλων αναφέρονταν ό
τι οι γ ια τροί το  μόνο που κάνουν είναι να βλέ- 

I... ..... .......... ........... .

πουν τα  κρα τικά  νο σ ο κο μ εία  ως π ροέκτασ η  
των ιδιωτικών το υ ς  ιατρείω ν- οι ασθενείς, οι ο
ποίοι δεν μπορούσαν να εξυπ ηρετηθούν. Στην 
επ ιστολή αυτή  αναφ έρουν και άλλα πολύ σο
βαρά οι εργαζόμενοι, γ ια  τα  οποία πραγματικά 
θα πρέπει να επ έμβει ο υπ ουργός Υ γε ία ς , αλ
λά και ε ισ α γ γ ελ έα ς , τό σ ο  για  το υ ς  διαγνώσι- 
μους προμηθειών αναλώσιμων ιατρικών ειδών, 
όσο και για  τη  λειτουργία  το υ  νοσοκομείου γ ε 
ν ικότερα . Για τα  π ρ οβλήματα  το υ  Λ α ϊκο ύ  υ 
π ή ρ ξε ανακο ίνω σ η και τη ς  Ν .Δ . μ ετά  από ε 
π ίσκεψ η κλιμακίου βουλευτώ ν τη ς  α ξιω μ α τι
κή ς α ντιπ ο λ ίτευσ η ς στο νο σ ο κ ο μ ε ίο . Χαρα

κτηριστική είναι εξάλλου  και η δήλωση το υ  προ
έ δ ρ ο υ  τη ς  ΚΚΕ Υ γεία ς  τ η ς  Ν .Δ. κ. Α . Κ α ρ α 
γκούνη , ο οποίος αναφ έρθηκε και στην προ έ 
το υ ς  επίσκεψη το υ  πρωθυπουργού στο σ υγκε
κρ ιμένου νοσοκομείο , σ την οποία και ε ίχε δ ε 
σ μευτεί ό τι θα  άλλαζαν τα  πάντα στο ν οσ οκο
μείο  και πιο γεν ικά  στα δημόσ ια  νο σ οκομεία .

Ωστόσο, η κατάσταση παραμένει ίδια ή ακό
μη χ ε ιρ ό τερ η , κα τέλ η ξε  ο κ.Κ αραγκούνης. Α
ξιο σ η μ ε ίω το  είνα ι ό τι σ το  Λαϊκό οι α ίθ ο υ σ ε ς  
των χειρουργείω ν έχουν σπασμένα τζάμ ια  και 
π εσ μένους το ίχ ο υς, ενώ  α κόμη και τα  νυ σ τέ
ρια είνα ι άχρηστα και δ εν  κόβο υν...

Για τα  π ροβλήματα το υ  Λαϊκού νοσοκομείου 
κατέθεσ ε ερώ τηση στη Βουλή και ο βουλευτής 
τη ς  Ν.Δ. κ. Α. Γ ιαννόπ ουλος, ο οποίος ζητάει 
να υιοθετηθεί το  πόρισμα τη ς  επιτροπής για τον 
κα θ ο ρ ισ μό  τω ν  εφ η μ ερ ιώ ν  τω ν  γ ια τρώ ν, να  
μπει χρονοδιάγραμμα για τη ν  αποπ εράτω ση  
τω ν χειρο υργείω ν του  νοσ οκομείου  και να κα
ταβληθούν τα  χρω στούμενα σ τους γ ια τρούς.

Ε ρώ τησ η γ ια  τ ο υ ς  γ ια τρ ο ύ ς  και τη ν  μη κα
τα β ο λή  τω ν  δ εδ ο υ λευ μ ένω ν  το υ ς , κα τέθ εσ ε  
χ θ ες  στη Βουλή και ο β ο υ λευτή ς  τη ς  Ν .Δ . κ. X. 
Β υ ζο β ίτη ς .

Φ.ΙΓΝ

•  Εντυπωσιάστηκε η κ. Σημίτη κατά την επίσκεψή της στο Κρατικό Νίκαιας, αφού τα βρήκε όλα στην εντέλεια...

Ολα «ρ όδινα » 
για τη Δάφ νη
Π

ήγε, είδε, “εντυπωσιά
στηκε” και απήλθε από 
το Γενικό Κρατικό Νο
σοκομείο της Νίκαιας, 
η σύζυγος του πρωθυ
πουργού κ. Δάφνη Σημίτη.

Εκείνη αντίκρισε καθαρούς και φροντισμέ
νους χώρους, αφού είδε τα πάντα στην εντέλεια. 
Οσο για τους ασθενείς και τους συγγενείς τους, 
και εκείνοι ήταν στιγμιαία τυχεροί και απόλαυ
σαν για λίγες ώρες την περιποίηση, λόγω της πα
ρουσίας της. Επίποδός βρίσκονταν τα τελευταία 
24ωρα οι εργαζόμενοι στο νοσοκομείο, προκει- 
μένου να καθαρίσουν όσο καλύτερα μπορούσαν 
τους χώρους που θα επισκεπτόταν με τη συνο-

■  Της Δ. ΕΥΟΥΜΙΑΔΟΥ

δεία φυσικά.. τηλεοπτικών συνεργείων.
“Σήμερα μπορεί να έχουν σφουγγαρίσει και 

300 φορές. Καθημερινά, όμως, όταν δεν υ
πάρχουν τέτοιες επισκέψεις επισήμων, οι πε
ρισσότεροι χώροι είναι βρόμικοι. Μέσα στις 
τουαλέτες αλλά και στην κουζίνα υπάρχουν κα
τσαρίδες. Αναφέρομαι στο χώρο όπου ετοιμά
ζουμε τα γεύματα των παιδιών μας. Η κατά
σταση πάντως άλλαξε μέσα σε λίγα λεπτά. Μου 
θυμίζει φιέστα η σημερινή μέρα”, μας λέει η κ. 
Βούλα Βλαστάρη που περνά τις ημέρες της μέ
σα στο νοσοκομείο, με το  μόλις 4 μηνών αγορά- 
κιτης που αντιμετωπίζει πρόβλημα υγείας.

Το ότι το ίδρυμα βρέθηκε σε κατάσταση... συ
ναγερμού, επιβεβαιώνει όμως και ο επόπτης του

Η σύζυγος του πρωθυπουργού αφού χαιρέτησε τα  παιδιά έφυγε 
ικανοποιημένη από το Νοσοκομείο Νίκαιας, αφού όπως δήλωσε: “Οι 
καινούργιοι χώροι είναι θαυμάσιοι και οι παλιοί είναι καθαρο ί και 
περιποιημένοι, ενώ το προσωπικό είναι πολύ ανθρώπινο”.

Ε Ν Α Σ  Σ Τ Ο Υ Σ  Τ Ε Σ Σ Ε Ρ ΙΣ  Ο Δ Ο Ν Τ ΙΑ Τ Ρ Ο Υ Σ  Ε ΙΝ Α Ι  Α Ν Ε Ρ Γ Ο Σ
■  Του ΦΩΤΗ ΙΓΝΑΤΙΟΥ

Κίνδυνοι για τη δημόσια υγεία εγκυ- 
μονούνται από τον υπερκορεσμό των 
οδοντιάτρων στη χώρα μας αλλά και α
πό τους οδοντίατρους “μαϊμού”. Τα πα
ραπάνω τονίστηκαν χθες από τους εκ 
προσώπους του Οδοντιατρικού Συλλό
γου Αθηνών, τον πρόεδρο κ. Π. Αλεξίου 
και τον γ.γ. κ. Τ. Κοντό, οι οποίοι επε- 
σήμαναν αυτό που έχει δ ιαπ ιστω θεί 
διεθνώς, ότι στις περιπτώσεις υπερκο
ρεσμού του ιατρικού προσωπικού, τότε 
π ροκαλείται απ ρόκλητη ζήτησ η και

φαινόμενα υπερθεραπείας. Κάτι για το  
οποίο δεν αποκλείστηκε να συμβεί και 
στη χώρα μας εάν δεν ληφθούν άμεσα  
μέτρα. Και αυτό γιατί στην Ελλάδα υ
πάρχουν 12.000 οδοντίατροι από τους - 
οποίους περισσότεροι από 5.000 στην 
Αττική και ιδ ιαίτερα στους δήμους Α 
θηναίων και Κηφισιάς, με αποτέλεσμα  
η αναλογία να είναι 400 κάτοικοι ανά ο
δοντίατρο. Πάντως, προβληματική ε ί
ναι η αναλογία και για τ ις  υπόλοιπες  
π εριοχές συγκριτικά με τις άλλες Ευ
ρωπαϊκές χώρες, αφού στην Ελλάδα η 
αναλογία είναι 879 κάτοικοι ανά οδο-

ντίατρο , ενώ στην Ιταλία είναι 1.216, 
στη Γαλλία 1.505 και στην Πορτογαλία  
4 .0 9 0 . Απ οτέλεσμα είνα ι να υπάρχει 
αύξηση της ανεργίας που αυτή τη στιγ
μή φ θάνει το 5,5% , ενώ όπως προέκυ- 
ψ ε από πανελλαδική έρ ευνα  το  25%  
των οδοντιάτρων στην Αθήνα υποαπα
σχολείται, ενώ ακόμη μεγαλύτερα είναι 
τα προβλήματα για τους νέους σε ηλι
κία οδοντίατρους από τους οποίους ο 
ένας στους τέσσερις μένει άνεργος μέ
χρι την ηλικία των 30 ετών.

Προβλήματα, όμως, δημιουργούνται 
και από οδοντίατρους “μαϊμού”, δηλα-

δή από οδοντίατρους που ε ίτε  δεν έ 
χουν πάρει πτυχίο, ε ίτε  δεν έχει ανα
γνωριστεί το πτυχίο τους στην Ελλάδα, 
με αποτέλεσμα ο Ο δοντιατρικός Σύλ
λογος να έχει υποβάλει ήδη 20 περίπου 
μηνύσεις, αλλά και να εκδώσει δελτίο 
αναγνώρισης νόμιμου οδοντιατρείου, 
το οποίο θα πρέπει να έχουν όλοι οι ο 
δοντίατροι. Αλλο σημείο στο οποίο έγι
νε αναφορά ήταν και αυτό της συμφω
νίας του συλλόγου με την Εθνική Τρά
πεζα, ώστε όλοι οι οδοντίατροι της Α
θήνας να μπορούν να πληρώνονται με 
πιστωτική κάρτα.

νοσοκομείου: “Με ειδοποιήσανε από χθες το 
πρωί ότι το νοσοκομείο βρίσκεται σε αυξημένη 
καθαριότητα. Σε καθημερινή βάση όμως υ
πάρχει πρόβλημα, διότι δεν έχουμε αρκετό 
προσωπικό για να καθαρίζει όλους τους χώ
ρους. Υπάρχουν μόνο 25 άτομα από ιδιωτικό 
συνεργείο καθαρισμού για τους περισσότε
ρους χώρους, αφού το μόνιμο προσωπικό κα
θαρίζει μόνο τις κλειστές αίθουσες όπως χει
ρουργεία και μονάδες εντατικής θεραπείας”.

Αφού ετοιμάστηκαν τα πάντα, έφθασε και η 
κυρία Σημίτη, ακριβώς στη μία χθες το μεσημέρι. 
Την υποδέχθηκαν ο πρόεδρος του Νοσοκομεί
ου και ο διευθυντής του Παιδιατρικού Τμήματος.

Η κ. Δάφνη Σημίτη ανέβηκε στοντρίτο όροφο 
του κτιρίου για την καθιερωμένη κοπή της πίτας, 
για την οποία εξάλλου είχε προσκληθεί.

Παρότι για την επίσκεψη της συζύγου του 
πρωθυπουργού, είχαν προσκληθεί όλοι οι εκ
πρόσωποι του Τύπου, στην ξενάγησή της παρα
βρέθηκε μόνο τηλεοπτική κάμερα της κρατικής 
τηλεόρασης. Οσο για τους δημοσιογράφους 
που επιδίωκαν να την πλησιάσουν για τις ανά
γκες του ρεπορτάζ, για το οποίο εξάλλου είχαν 
κληθεί, έβρισκαν ως... “εμπόδιο”, την πολυμε
λή προσωπική φρουρά της κ. Σημίτη.

Η κατά τα άλλα σεμνή κ. Δάφνη Σημίτη, πέ
ρασε από πολλούς θαλάμους όπου νοσηλεύο
νταν ανήλικα έως 14 ετών. Συνολικά, στο συγκε
κριμένο τμήμα υπήρχαν 18 παιδιά. Συνομίλησε 
μαζί τους, τους ευχήθηκε περαστικά, ενώ τους 
πρόσφερε και από ένα κομμάτι της βασιλόπιτας.

Τυχερός στάθηκε ο 13χρονος 
Παναγιώτης Ιωσηφίδηςπου βρήκε 
το  φλουρί. Ως... δώρο, φαίνεται ότι 
πήρε μόνο λίγες αναμνηστικές φω
τογραφίες που “τράβηξαν” οι πα- 
ραβρισκόμενοι φωτορεπόρτερ, αλ
λά και μια χειραψία από την πρώτη 
κυρία. Ομως, όταν οι σύμβουλοι επι
κοινωνίας του πρωθυπουργικού ζεύ
γους σχέδιαζαν αυτήν την επίσκεψη, 
ίσως να μην ήξεραν ότι ο μικρός Πα
ναγιώτης θα ήλπιζε σε πολλά μετά 
από αυτό το  φλουρί. “Δεν πρόλαβα 
να μιλήσω σχεδόν καθόλου με την 
κ. Σημίτη. Δεν της είπα τίποτα. Μό
νο εκείνη μου είπε περαστικά.

Αν είχα το χρόνο, ίσως να της έ
λεγα πόσο πολύ θέλω ένα ποδήλα
το”. Βλέπετε, ο Παναγιώτης προ
έρχεται από οικογένεια εργατών και 
οι δυνατότητες είναι ελάχιστες.


